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Goh, ik lees het. Ik ben benieuwd naar julliemeeting met Sanquin vandaag. Ik hoor het morgen
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Onderwerp: RE: Hubrecht imitiatief

Stuur jullie net iets door. Hubrecht en Pamm doen ook nog steeds dingen samen. Zou willen vragen aan sanquin hoe dat zich

tot hun acties verhoudt.
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5.1.2e

Directie Informatiebeleid, VWS

Van:"EGE" BEES @minvws.nl>
Verzonden: 23 sep. 2020 00: 16

 JEEG minvws.ol>;"TEER
(@minvws.nl>

Onderwerp: Hubrecht imtiatief

HolIEEE

In het licht van het debat van vanavond kan het gaan opspelen dat wij als VWS maanden geleden met het Hubrecht initiatief in

contact zijn geweest, wat een belofte had om een groot gerobotiseerd laboratorium te realiseren. Ik denk dat wij destijds hen

wel op weg hebben geholpen met netwerk en contacten met labs, maar het beeld zal ondanks alles zijn -ik vermoed ook bij de
initiatiefnemers zelf- dat wij minder hebben gedaan dan we hadden kunnen doen.

Kun jij alvast een tijdlijntje maken met wat we voor hen hebben gedaan?

Daarnaast: als we morgen spreken met Sanquin, laten we dan vooral proberen door te pakken en vol inzetten op het realiseren

van een hoog volume lab langs deze weg.
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